



## **AFGEVAARDIGDEN OOST-VLAANDEREN**

Verlag 171 van de vergadering van 23/01/2024 – Bergenmeers – Destelbergen

(aanvang 19u30- einde 22u15)

**Aanwezig :** Peter BUYSSE – Joke RENNEBOOG – Georges Robbe – Roger VAN DE VYVER  
– Stijn VERSTICHEL

**VERONTSCHULDIGD :** Eric FELS – Marc VAN RYSSEL

1. VERSLAG 170 van 07/12/2023 : is reeds elektronisch goedgekeurd
  
2. OVERZICHT MAILS vanaf 07/12/2023  

Eric heeft correct alles doorgegeven ivm de Wet- en Fincom. Er is na de AV nog een vraag gekomen maar wij blijven bij onze keuze.
  
3. VERSLAG ANKERPUNT CLUBS
  - Er is een dispuut tussen Remant Basics Melsele-Beveren en Sobabee Zwijndrecht i.v.m. een administratieve mutatie van 4 jeugdspelers U10. Hierin is geen oplossing gevonden.
  - Overzicht prestaties refs versus verduidelijking factuur BVL. Dit is ook een vraag die Stijn kreeg van Zele. Op onze APVC van september hebben zowel dhr Umans als dhr Gesquiere beloofd dat dit in de break van december zou verstuurd worden. Eric zal over dit item een mail sturen met een herinnering
  - Opmaak kalenders competitie 2<sup>e</sup> ronde. Dit was een vraag van Wasocub aan Stijn. Het kan niet als een club aangeeft aan het departement dat de zaal in een bepaald weekend niet vrij is , er toch wedstrijden worden gepland. Dit is een terugkerend item van jaren. Eric zal de manager competitie aanschrijven en vragen hoe dit mogelijk is.
  - Verslagen Nationale Jeugdcompetitie
  - Vraag tot gelijkstelling leeftijd Sen HH (AWBB vs. BVL) - BBC Lokeren --> zal antwoorden dat het overall 15 jaar is.
  - Vraag tot verheldering coaching stage/licentie (BBC Lokeren - Tatyana Van Duyse)
  - Administratieve mutatie tussen Lokeren en Laarne. Lokeren vindt dat ze de speler voldoende kans geven door hem te laten spelen bij de U16B
  - BNXT: Knee Braces
  - Cursus Ref Denderleeuw
  - Oprichten nieuwe club (Jessica D'hoore - WVL - Alain volgt op)
  
4. Er is een vergadering geweest tussen de voorzitters van de afgevaardigden en de voorzitter van het BO. Hier werd vastgesteld dat de werking nogal stroef verloopt. Peter is uitgenodigd in Antwerpen om onze werkwijze naar de samenwerking met de clubs toe te lichten.



## 5. BESPROKEN ITEMS :

- Voorwaarden uitnodiging voor BNT-wedstrijden : Dhr Van Lantschoot heeft beloofd om hierover een tekst ter goedkeuring van het BO voor te leggen. Tot nu hebben we daar nog geen nieuws over.
- Beleid rond genderdispensatie – ontwerptekst Joke. Wij danken Joke voor dit puik werk.  
De tekst wordt gefinetuned.  
Er wordt wel gevraagd om ingeval van toegekende dispensatie dat de persoon in kwestie moet wachten tot het volgend seizoen om terug aan een competitie deel te nemen.
- Communicatielijnen – ontwerptekst dhr. Gesquière  
Als we de taak van de clubondersteuner goed lezen, komen we tot de vaststelling dat zij de statuten en het intern reglement goed zal moeten kennen.  
Er wordt gevraagd waarom de managers moeten beslissen of een zaak al dan niet doorgaat naar het BO ?  
Er zal een tijdsplan moeten bepaald worden wanneer een vraag beantwoord moet zijn.  
Het organigram dient nog grondig aangepast te worden.

## 6. Varia :

- Ons gezellig samenzijn gaat door op 26/01/2024
- Roger kaart aan dat de leden van de rechterlijke raad nu individueel lid geworden zijn vanaf 01/01/2024. De clubs werden hiervan niet op de hoogte gebracht. De vergadering vindt dat de club dat zelf moet aanklaarten bij de federatie
- Volgende vergadering op woensdag, 28/2 om 19.30 in Sint-Niklaas

TO DO : Joke : tekst genderdispensatie aanpassen en doorsturen naar Gaëlle en Koen voor verdere opvolging  
Eric : mail naar departement competitie en de secretaris-generaal

Verslaggever

Roger